
    Protokół nr 25/2021  
z posiedzenia Komisji Budżetowej

z dnia 19.11.2021r

W dniu 18.11.2021 r w sali posiedzeń Urzędu Gminy Skoroszyce odbyła się Komisja Budżetowe.
W obradach komisji uczestniczyli:

 Aurelia Juśkiewicz - przewodnicząca komisji
 Anna Kalisz - członek komisji
 Piotr Klimas - członek komisji

Nieobecny Radny Srebniak i Radny Kapinos

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
Wójt Gminy Skoroszyce - Barbara Dybczak
Skarbnik – Jadwiga Piela

1. Otwarcie obrad.
2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.
3. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.
4. Zaopiniowanie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta.
5. Zaopiniowanie uchwały w sprawie w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych.
6. Zaopiniowanie uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
7. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości.
8. Zaopiniowanie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpada-
mi komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek.
9. Zaopiniowanie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunal-
nymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami ko-
munalnymi.
10. Zaopiniowanie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi odbierania odpa-
dów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Skoroszyce.
11. Zaopiniowanie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Sidzina.
12. Zaopiniowanie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego dla części obrębu Skoroszyce.
13. Zaopiniowanie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Sko-
roszyce z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ustęp 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2022-2024.
14. Sprawy różne.
15. Zakończenie posiedzenia.

Przewodnicząca A.Juśkiewicz  przywitała wszystkich zebranych i  otworzyła obrady Komisji i od-
dała głos pania Skarbnik.
P.Skarbnik omówiła zmiany w budżecie  punkt po punkcie, odwołując się do załączników. 
Wspomniała o trudnej sytuacji  ZOiW i wydatkach przewidywanych w związku z tym.
 Poinformowała o możliwości wprowadzenia do budżetu środków dotacji na projekt „Laboratoria 
Przyszłości”. Chodziłoby o kwotę 190 000 zł.



AD 3.Głos zabrała p.Skarbnik omówiła zmiany w WPF – ściśle powiązane z uchwałą budżetową. 
– w związku z dynamiką zmian w budżecie, kwoty pieniężne urealnione będą na dzień sesji.

Radny Klimas postawił pytanie czy kwota 150 tys. złotych jest kwotą brakującą na zapłatę za odpa-
dy.
Na pytanie odpowiedziała twierdząco p.Wójt, po czym wywiązała się dyskusja na temat odpadów.
Szukano rozwiązania na to by nie dopłacać do odpadów z budżetu gminy. 
Propozycje to:
- weryfikacja faktycznej liczby osób zobowiązanych do opłat  za odpady przy pomocy sołtysów  
przez porównanie z deklaracjami mieszkańców.
- zwiększenie dysproporcji cenowej między kompostowaniem a nie kompostowaniem.
Pani Skarbnik zwróciła uwagę, że po wysłaniu upomnień następuje znaczne uregulowanie opłat za 
odpady.
 Padła propozycja, aby pkt 8 i 10 omówić na sesji, po weryfikacji uchwał przez mecenasa. Zapropo-
nowano stawki za wywóz i zagospodarowanie odpadów 30 zł – kompostujący, 33 zł – niekompo-
stujący  oraz 32 zł/35 zł

AD 4. Aby omówić zmianę wynagrodzenia Wójta został zaproszony Z-ca Wójta p. Bernard Rud-
kowski, gdyż Wójt poprosiła, aby zwolnić ją w występowaniu we własnej sprawie. Poinformował, 
że od sierpnia br. z ramienia przyjętej ustawy przez parlament wprowadzono zmiany wynagrodze-
nia Wójtów i Burmistrzów. W związku z powyższym należy wprowadzić uchwałę RG w sprawie 
wynagrodzenia Wójta.

Przewodnicząca Juśkiewicz jest to wymóg ustawowy więc członkowie komisji opiniują tę uchwałę 
pozytywnie.

Przewodnicząca podziękowała p. Rudkowskiemu.

AD 5. P. Wójt wyjaśniła, że podwyżka podatku od środków transportowych  to 7% obecny wskaź-
nik inflacji. Można podnieść wyżej, bo istnieje obawa, że inflacja będzie nadal galopowała.
Zaopiniowano pozytywnie  i postanowiono pozostawić podwyżkę na poziomie 7%.

AD 6. P. Wójt poinformowała, że sytuacja z podwyżką podatku od nieruchomości jest adekwatna 
do pkt 5.

AD 7. Ponownie p. Wójt wyjaśniła, że chodzi o zwolnienie od zapłaty podatku od nieruchomości 
przede wszystkim ZOiW

Przewodnicząca Juśkiewicz dodała, że nie ma wyjścia i należy zwolnić ZOiW z opłaty podatkowej
Zaopiniowano pozytywnie.

AD 9. Po zestawieniu kosztów za odbiór odpadów i ich zagospodarowanie oraz wpływów z wpłat  
mieszkańców okazuje się, że trzeba dopłacić odbiorcy kwotę 150 000 zł., z budżetu gminy. Pani 
Wójt dodała, że można zostać przy obecnej stawce i dopłacać z budżetu, ale będzie to kosztem in-
nych potrzebnych wydatków. 

AD11.P. Wójt wyjaśniła, że chodzi o rozszerzenie terenu pod zabudowę mieszkaniową w Sidzinie, 
w związku z wnioskami mieszkańców.
Projekt zaopiniowano pozytywnie.



AD 12. P. Wójt przedstawiła informacje czego dotyczy projekt uchwały. Chodzi o wytyczne co do 
budownictwa w Skoroszycach np.; kolor dachu, rodzaj dachówki, strona wejścia…
Projekt zaopiniowany pozytywnie.

AD 13. P. Wójt wyjaśniła, że  co 2 lata należy zdawać sprawozdanie ze współpracy z organizacjami
pozarządowymi.
Projekt zaopiniowany pozytywnie.

AD 14. Sprawy różne.
Zaproszono p. Kierownik GOPS, która wyjaśniła podstawy przyjęcia Strategii Rozwiazywania Pro-
blemów Społecznych.  Są to:
- dane z pomocy społecznej
- dane demograficzne
Ważne:
- zmniejsza się liczba korzystających OS
- wzrasta potrzeba opieki nad osobami niepełnosprawnymi i starszymi
- wzrost przemocy w rodzinie
- problem nie realizacji w Gminie usług opiekuńczych 9 wariant tańszy niż umieszczanie potrzebu-
jących w DPS.
Radny Kraska zapytał o funkcję  kuriera społecznego, który jest finansowany przez Urząd Marszał-
kowski.
Pani kierownik odpowiedziała, że zakres pomocy świadczonej przez kuriera jest węższy od opieku-
na, ale łącząc te dwie funkcje spełniłoby to swoją rolę.

Strategia jest po to aby zasygnalizować wzrost albo zmniejszenie problemu, jest bazą, która rozja-
śnia jaka jest potrzeba. Wypisane są w niej cele i zadania poszczególnych instytucji.

AD 15.Przewodnicząca Komisji podziękowała p. Kierownik GOPS oraz wszystkim zebranym i za-
kończyła posiedzenie.

Sporządziła:
Renata Czeropska

 


